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,z bo9iédzéfia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa. kLóra odbyla siq dnia
24.08.2010r.

Porz4dek obrad:
1 . Przegl4d dzialek na terenie gminy - wyj azd w teren.
2. Sprawozdanie z wykonania budzetu gminy za 6 m-cy 2010r.
3. Ocena realizacji inwestycji i remontów na terenie gminy.
4. Sprawy bieZ4ce.

Komisj a j ednogloÉnie przyjgla protokól z poprzedniego posiedzenia.
Porz4dek posiedzenia zostal przyjgty j ednogioSnie.

4d .1 .
Pismo UG M-ce z dnia07.06.10r. dot. likwidacji i sprzedaZy czESci drogi oznaczonej
w ewidencji jako dzial.kar¡ 23014 poloZonej w Bukowcu - komisja opiniuje pozytywnie
wniosek Anny Silber i wnioskuje o dokonanie podzialu dzialki nr 230/4 oraz sprzedu;z
na rzecz A. Silber wnioskowanego odcinka.
Komisja stwierdza, 2e przebieg drogi w 23014 umoZliwia dojazd do dzialki ru 182/3 od strony

.,_./ drogi pomigdzy Bukowcem a Krogulcem
- wniosek przyjEto jednogloinie.

Proj ekt uchwaly wls sprzeda?y nieruchomoSci ( dzialka nr i 2111 poloZona w D4browicy ) -

Komisja podtrzymuje opiniE z dnia 08.06.2010r.

Pismo UG M-ce z dnia 07 .07 .I0r. dot. sprzeda2y dzialki t:r 452 poloZonej w Karpnikach.
Proj ekt uchwaly w/s sprzedaZy prawa uZl.tkowania wieczystego nieruchomoÉci gruntowej
stanowi4cej dzialkg w 452 poloZon4w Karpnikach komisj a jednoglo$nie opiniuje
poz)'tywnle.

Pismo UG M-ce z drtia23.07.10r. dot. sprzedu;zy dzialki nr 835 poioZonej w Myslakowicach
komisja jednogloénie opiniuj e pozl'tywnie.

Pismo UG M-ce z dria23.06.l0r. dot. sprzeda2y dzialki nr I 153 polozonej w Myslakowicach
- komisja jednogloSnie opiniuje pozytywnie.

"-"/ Pismo UG M-ce z dnia 21 .06.10r. dot. sprzedaZy dzialek zabudowanych garaZami w tr-omnicy
komisja jednogloÉnie opiniuje pozytywnie.

Pismo UG M-ce zdnta0T.06.10r. dot. likwidacji i sprzeda?y drogi oznaczonej w ewidencji
gruntów jako dzialkanr 227 polo2ona w Karpnikach komisja jednogloSnie opiniuje
negatywnie.

Wniosek Kazimiery Lasockiej z dnia 04.06.10r. dot. sy'tuacji problemowej wyniklej przy
mierzeniu dzialki graniczqcej z dzialk4 nr 5 80 sprawa do zalatwienia w trybie
administracyjnym , nie wymaga opinii komisji.

Pismo UG M-ce z dnia 19.07.10r. dot. sprzedaZy i zamiany dzialek poloZonych w Lomnicy -

komisja jednogloSnie opiniuje poz¡.tywnie.

Pismo UG M-ce z dnia 07 .07 .10r. dot. odplatnego przejEcia do zasobów komunalnych dróg
oznaczonych w ewidencji gruntów jako dzialki nr 719/3,72218 stanowi4cych wspólwlasnoéó
Anny, Moniki, Wioletty Wolak - komisja oczekuje wiEcej informacji w tym temacie.
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Ad.2.
Skarbnik Gminy Jadwiga Wawrzeúczak przedstawila sprawozdanie z wykonania budZetu
gminy za6 m-cy 2001r. ( sprawozdanie w zal4czeniu ).

Dzial 010 Rolnictwo i lowiectwo
Na planowan4 kwot9227 .627 zl wykonano 11.681 zlco stanowi 5,13%.

Nastgpnie Skarbnik Gminy przedstawila:
- realizacjp zadan inwestycyj nych,
- zalqcz;lnk w 4 wpty$y i wydatki zt ri4zare z gromadzeniem Érodków z oplat i kar
za korzystanie ze 6rodków za I- sze píhocze 2010r.,

- informacjg o dlugu publicznym.

Komisja Rozrvoju Gospodarczego i Rolnictwa jednogloénie opiniuje pozytl"wnie
sprawozdanie z wykonania budzetu gminy za 6 m-cy 2010r.

Ad.3.
Przewodnicz4cy Komisji A. Wilczynski przedstawil informacjg o realizacji inwestycji
i remontów na terenie gminy ( informacja w zal4czeniu ) - komisja zapoznala siq.

Ad.4.
Radny Ireneusz Suchecki poruszyl sprawE sprzedaZy üogi przebiegajqcej przez Papierniq
w D4browicy.
Wójt Gminy Zdzislaw Pietrowski udzielil wyj aénieú na ten temat.

W zwiqzku ze zmianq uwarunkowaú prawnych komisja wnioskuje do Wójta Gminy
o dostosowanie regulaminu czEÉciowego zwrotu kosztów usuwania azbestu do nowych
uregulowai - wniosek przyjEto jednogloénie.

Protokolowala
M . K .

Przewodnicz4cy Komisji
Augusryn Wilczyjsfi
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